
Zpráva o činnosti revizní komise.  

  

Předmět kontroly:  

I) Inventura materiálu v majetku ÚKŠS 

II) Plnění usnesení konference ze dne 18.02.2022 

III) Činnost VV ÚKŠS 

IV) Hospodaření ÚKŠS v roce 2022 

 

I) Inventura materiálu v majetku ÚKŠS. 

Inventura materiálu proběhla ve dvou etapách.                    

21.8.2022 byla provedena kontrola materiálu používaného v té době při 

soustředění mládeže na Tornově mlýně. 

14.9.2022 byla provedena kontrola ostatního materiálu, který nebyl na Tornově 

mlýně využíván. 

Podkladem pro kontrolu byly excelové tabulky předané RK hospodářem ÚKŠS. 

Výsledek inventury byl předán VV k řešení zápisem RK ze dne 15.9.2022. 

Zjištění inventury lze rozdělit do čtyř oblastí: 

a) V excelových tabulkách byly u čtyřech položek zjištěny chybně zaúčtované 

pořizovací hodnoty. Po dohodě s hospodářem byly tyto chyby v evidenci 

odstraněny. 

b) Materiál využívaný na Tornově mlýně, především hodiny a šachové 

soupravy, byl kompletní a způsobilý k dalšímu používání. Zjištěny pouze 

drobné závady typu nepůvodní šachovnice nebo pomíchaná figurky. Tedy 

závady které odpovídají době a způsobu využívání materiálu.  

Zde je třeba upozornit, že kontrolované šachové soupravy nejsou opatřeny 

inventárním číslem. Nelze tedy vyloučit, že na místo souprav v majetku ÚKŠS 

byly RK ke kontrole předloženy např. soupravy Spartaku Ústí. 

c) Materiál, který nebyl používán na Tornově mlýně byl zkontrolován při 

návštěvě RK v Ústí nad Labem.                                                                      

Šlo především o audiovizuální techniku a nástěnné šachovnice.                    

Při kontrole se zjistilo, že některé položky nemá správce majetku v daný 

okamžik k dispozici a ani není schopen říci, kde jsou.                             

V mezidobí mezi kontrolou a vyhotovením tohoto zápisu se podařilo většinu 

chybějících položek dohledat.                                                                



Výjimkou jsou nástěnné šachovnice, které se dohledat nepodařilo a u kterých 

správce majetku doporučil jejich odepsání. Rozhodnutí o této záležitosti je 

v kompetenci VV. 

d) Není vedena kniha výpůjček materiálu což v konečném důsledku vede ke 

stavu, kdy správce materiálu není schopen říci, kde se konkrétní materiál 

nachází. 

  

 

II) Plnění usnesení konference ze dne 18.2.2022. 

 

Konference uložila VV a TMK následující úkoly: 

a) VV, doplnit chybějící listiny ve sbírce listin vedené při Spolkovém rejstříku. 

Splněno. 

b) VV, zajistit opravy chybných údajů na stránkách ŠSČR…Splněno 

c) TMK, vyjasnit způsob výběru příjemců příspěvků na individuální trénink …, 

Splněno, viz. Vladimír Hadraba 22.5.2022. 

d) VV, zajistit splnění úkolů vedených v zápisu z 81. schůze předchozího 

VV…, Splněno částečně. Nesplněny zůstaly úkoly vyžadující součinnost 

předsedy předchozího VV p. Maščáka. Přes opakovanou snahu nového VV p. 

Maščák nedořešil přislíbený odkup SW Pohoda a uzavření některých 

slíbených darovacích smluv. 

e) Hospodář, uvést evidenci pokladen ÚKŠS do souladu s metodikou 

ŠSČR…, Splněno. 

f) Opravit další drobné nedostatky ze zprávy RK…, Splněno 

 

 

III. Činnost VV ÚKŠS 

Činnost VV v období mezi konferencemi 2022 a 2023 se vyznačovala zvýšenou 

snahou o řešení z minulosti nahromaděných problémů. 

VV se sešel celkem 5x a ke všem schůzím VV byl přizván i zástupce RK. Tohoto 

pozvání jsme ve všech pěti případech využili. 

Za zvláštní vyzdvižení stojí úspěšné zvládnutí krizové situace vyvolané odstoupením 

předsedy STK a KR. Tuto situaci vyřešil VV tak, že nedošlo k žádným negativním 

dopadům na život ÚKŠS. 



Neúspěšný byl naopak VV ve své snaze přimět předsedu bývalého VV p. Maščáka 

k řádnému předání funkce a k vypořádání nesplněných úkolů z doby jeho působení 

ve funkci. Řešení těchto restů přitom výbor věnoval podstatnou část svého času. 

 
IV. Hospodaření ÚKŠS  

Předmětem kontroly byly dokumenty, které nám poskytl hospodář v elektronické 

podobě. Dokumenty nám byly zpřístupňovány postupně, tak jak je hospodář 

dopracovával. 

Při kontrole byly zjištěny pouze drobné závady, které byly hospodářem obratem 

odstraněny nebo vyjasněny. 

Celkově lze konstatovat, že účetnictví je vedeno řádně. Veškeré příjmy a výdaje jsou 

řádně zdokladovány. 

 

Doporučení RK konferenci: 

• Uložit VV úkol dořešit výsledky inventury majetku a vydat aktualizovaný 

seznam, odpovídající skutečnému stavu materiálu, a to včetně místa jeho 

uložení. 

• Uložit VV úkol zajistit řádnou evidenci výpůjček materiálu. 

• Uložit VV zajistit zveřejnění přehledu materiálu na stránkách ÚKŠS, tak 

aby pořadatelé turnajů věděli, jaký materiál si lze případně vypůjčit. 

• Přijmout stanovisko, jak postupovat ve vztahu k členům ÚKŠS kteří 

dlouhodobě neplní své závazky. Trvat na jejich splnění nebo na ně 

rezignovat? 

• RK doporučuje konferenci schválit výsledovku hospodaření za rok 2022 

 

 

 

Zapsal 25.01.2023 Karel Nudčenko 


